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https://www.100test.com/kao_ti2020/123/2021_2022_2000_E5_B9_

B4-20_c84_123135.htm 一、2000年1月CET作文题目 四级作文

题： Directions： For this part， you are allowed thirty minutes to

write a composition on the topic How I Finance My College

Education. You should write at least 100 words， and base your

composition on the outline （given in Chinese） below： 1. 上大

学的费用（tuition and fees）可以通过多种途径解决 2. 哪种途

径适合于我（说明理由） How I Finance My College Education 

六级作文题： Directions： For this part， you are allowed thirty

minutes to write a composition on the topic How I Finance My

College Education. You should write at least 120 words， and base

your composition on the outline （given in Chinese） below： 1. 

上大学的费用（tuition and fees）可以通过多种途径解决 2. 哪

种途径适合于我（说明理由） How I Finance My College

Education 二、2000年6月CET作文题目 四级作文题：

Directions： For this part， you are allowed thirty minutes to write

a composition on the topic Is a Test of Spoken English Necessary？

The first sentence has already been written for you. You should write

at least 100 words， and base your competition on the outline given

in Chinese below： 1. 很多人认为有必要举行英语口语考试，

理由是⋯⋯ 2. 也有人持不同意见，⋯⋯ 3. 我的看法和打算 Is

a Test of Spoken English Necessary？ 六级作文题： Directions：

For this part， you are allowed thirty minutes to write a composition

on the topic Is a Test of Spoken English Necessary？ The first



sentence has already been written for you. You should write at least

120 words， and bas your composition on the outline given in

Chinese below： 1. 很多认为有必要举行英语口语考试，理由

是⋯⋯ 2. 也有人持不同意见，⋯⋯ 3. 我的看法和打算 Is a Test

of Spoken English Necessary？ 三、2001年1月CET作文题目 四

级作文题： Directions： For this part， you are allowed thirty

minutes to write a composition on the topic How to Succeed in a Job

Interview？ You should write at least 100 words， and base your

composition on the outline given in Chinese below： 1. 面试在求

职过程中的作用 2. 取得面试成功的因素：仪表、举止谈吐、

能力、专业知识、自信、实事求是⋯⋯ How to Succeed in a

Job Interview？ 六级作文题： Directions： For this part， you

are allowed thirty minutes to write a composition on the topic How

to Succeed in a Job Interview？ You should write at least 120 words

， and base your composition on the outline given in Chinese below

： 1. 面试在求职过程中的作用 2. 取得面试成功的因素：仪表

、举止谈吐、能力、专业知识、自信、实事求是⋯⋯ How to

Succeed in a Job Interview？ 四、2001年6月CET作文题目 四级

作文题： Directions： For this part， you are allowed thirty

minutes to write a letter. Suppose you are Zhang Ying. Write a letter

to Xiao Wang， a schoolmate of yours who is going to visit you

during the week-long holiday. You should write a t least 100 words

according to the suggestions given below in Chinese. 1. 表示欢迎 2. 

提出对度假安排的建议 3. 提醒应注意的事项 A letter to a

Schoolmate June 23， 2001 Dear Xiao Wang， Yours， Zhang

Ying 六级作文题： Directions： For this part， you are allowed



thirty minutes to write a letter. Suppose you are Zhang Ying. Write a

letter to Xiao Wang， a schoolmate of yours who is going to visit

you during the week-long holiday. You should write a t least 120

words according to the suggestions given below in Chinese. 1. 表示

欢迎 2. 提出对度假安排的建议 3. 提醒应注意的事项 A letter to

a Schoolmate June 23， 2001 Dear Xiao Wang， Yours， Zhang

Ying 五、2002年1月CET作文题目 四级作文题： Directions：

For this part， you are allowed thirty minutes to write a composition

on the topic： A Letter to the University President about the

Canteen Service on Campus You should write at least 100 words，

and base your composition on the outline given in Chinese below： 

假设你是李明，请你就本校食堂的状况给校长写一封信，内

容应涉及食堂的饭菜质量、价格、环境、服务等，可以是表

扬，可以是批评建议，也可以兼有而有之。 January 12th，

2002 Dear Mr. President， 六级作文题： Directions： For this

part， you are allowed thirty minutes to write a composition on the

topic： A Letter to the University President about the Canteen

Service on Campus You should write at least 120 words， and base

your composition on the outline given in Chinese below： 假设你

是李明，请你就本校食堂的状况给校长写一封信，内容应涉

及食堂的饭菜质量、价格、环境、服务等，可以是表扬，可

以是批评建议，也可以兼而有之。 January 12th， 2002 Dear

Mr. President， 六、2002年6月CET作文题目 四级作文题

Directions： For this part， you are allowed thirty minutes to write

a composition on the topic Student Use of Computers. You should

write at least 120 words， and base your composition on the chart



and the outline given below： 1.上图所示为某校大学生平均每周

使用计算机的时间： 1990年（2 hours）、1995年（4 hours）

、2002年（14 hours），请描述其变化； 2. 请说明发生这些变

化的原因（可从计算机的用途、价格或社会发展等方面加以

说明）； 3. 你认为目前大学生在计算机使用中有什么困难或

问题。 Student Use of Computers 六级作文题： Directions： For

this part， you are allowed thirty minutes to write a composition on

the topic： Student Use of Computers. You should write at least 150

words， and base your composition on the outline given in Chinese

below： 1. 上图所示为某校大学生平均每周使用计算机的时间

： 1990年（2 hours）、1995年（4 hours）、2002年（14 hours

），请描述其变化； 2. 请说明发生这些变化的原因（可从计

算机的用途、价格或社会发展等方面加以说明）； 3. 你认为

目前大学生在计算机使用中有什么困难或问题。 Student Use

of Computers 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载

。详细请访问 www.100test.com 


